

# 主日学家庭反馈单

耶稣的诞生

第1课

当我们的救主出生时

写给父母：

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含“牢记神的话语”，一个建议的活动来巩固课程内容，还有一个简短的祷告。参与以上内容并和孩子交流，对你和孩子都会非常有益。

## 所学内容：



今天，您的孩子学习到，圣诞节不仅仅是礼物和圣诞老人。我们读到马利亚和约瑟夫回到伯利恒，接受人口普查的统计，以便凯撒知道有多少人在他的统治之下。在那里，马利亚生下了她的第一个孩子，给他取名为耶稣。耶稣出生在一个马槽里，因为没有别的地方可以住。然而，神为这个特别的婴儿有一个计划。耶稣是祂的儿子。(所用经文：路加福音2:1-20)

## 牢记神的话语：



在至高之处荣耀归与神，在地上平安临及祂所喜悦的人。-路加福音2:14

一周里跟孩子要多练习这节经文。这不仅会帮助孩子记住这节经文，也会帮助他巩固课堂里所学的内容。

## 建议的亲子活动



和孩子坐下来，说说耶稣怎么会是神的儿子，就像一个王子。聊聊王子。他们通常出生在宫殿里，有很多财富和仆人。然而，对耶稣来说，情况不同。他虽然来自大卫王，但出生时却很卑微，以展示他的真实身份。说说耶稣错过那些王或王子的特殊待遇似乎不太公平。然而，这正是神为耶稣计划的出生。通过这种方式，我们可以明白耶稣如何成长为一个谦卑的人，一个为我们而死的人。

## 每天的祷告



亲爱的主，感谢你差遣耶稣与我们同在。感谢你给我们讲述了你儿子出生的美好故事。他本可以出生在适合王子居住的宫殿里。相反，你让他以谦卑的方式出生，以作我们的榜样。请帮助我们像耶稣一样谦卑。阿们。

# SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

## *To parents:*

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.

### **What We Learned:**



Today, your child learned that Christmas is not just about gifts and Santa Claus. We read about how Mary and Joseph went back to Bethlehem to be counted for the census so Caesar would know how many people were under his reign. While there, Mary gave birth to her first baby and named Him Jesus. Jesus was born in a stable because there was no place else to stay. However, God had a plan for this special baby. Jesus is His Son. (Scripture used: Luke 2:1-20)

### **Words to Remember:**



**"Glory to God in the highest heaven, and on earth peace to those on whom his favor rests." Luke 2:14 NIV**

Practice this verse several times with your child during the week. This will not only help your child to remember the verse, but also it will help to reinforce what he or she learned during class.

### **Suggested Parent/Child Activity:**



Sit down with your child and talk about how Jesus is the Son of God and is like a prince. Talk about princes. They are usually born in palaces, with lots of riches and servants. However, it was different for Jesus. Although He was from the royal family of King David, He was born with humble means to show others who He really was. Talk about how it may not seem fair for Jesus to miss the special treatment normally given to a king or prince. However, this was exactly the kind of birth God planned for Jesus. In this way, we can understand how Jesus would grow up to be a humble man, a man who would die for us.

### **Daily Prayer:**



Dear Lord, thank You for sending Jesus to be with us. Thank You for the beautiful story about the birth of Your Son. He could have been born in a palace fit for a prince. Instead, You allowed Him to be born in a humble way as an example for us. Help us be humble like Jesus. Amen.